
 

Geachte griffie en commissieleden, 
 
Vanavond spreek ik de bijgevoegde tekst in. De vier punten zijn naar ons idee bevredigend op te lossen zoals 
voorgesteld. AMVEST wist dat ze een gebouw en ruimte overnam van CRA met bepaalde risico's. Wij kennen de 
afspraken tussen AMVEST en de gemeente niet, maar we kunnen ons voorstellen dat de wethouder staat voor 
belangen van potentiële huurders (dan inwoners van Haarlem) en als zodanig eist dat AMVEST zich verzekert 
tegen schade door honk- en softballen aan zowel personen als auto's als inboedel als die beschadigd zou raken 
door een inslaande bal. 
 
Zoals ik aangeef kunnen het Mendelcollege, HLC, SRO, Kinheim en de wijkraad komen met een voorstel tot 
herinrichting van de Pim Mulierlaan waarbij de parkeer-  en mobiliteitsuitdagingen worden benoemd en 
oplossingen aangedragen. Afgelopen maandag waren al die partijen vertegenwoordigd op de 
wijkraadvergadering en besloten we, mede in het kader van de nieuwe democratie, ons te verenigen en 
gezamenlijk te spreken over de problematiek en oplossingen. 
 
Wij hopen dat de commissie aanleiding ziet vragen te stellen aan de wethouder en eea mogelijk in een vervolg 
technische sessie of middels agendering in een volgende vergadering uit te werken. 
 
Hoogachtend, 
 
Hans Pos, MSc 
voorzitter wijkraad de Krim 

 

Inspreekbijdrage 

Geachte voorzitter en commissieleden, 

U zult zeggen: heeft de voorzitter van wijkraad de Krim niets beters te doen, want het 

gaat weer over de woontoren op sportpark Pim Mulier. Helaas moet het. 

De wethouder heeft een zwartboek ontvangen waarop de standaard reactie kwam dat hij 

zich niet kon vinden in de aantijgingen. Geen aantijgingen maar feiten. 

Nu staat de woonkolos er en komen in november de eerste huurders. U weet dat die 

moeten tekenen dat ze bekend zijn met het feit naast een sportfaciliteit te wonen. Dat 

moet ze weerhouden te klagen als het woongenot toch minder is dan verwacht. 

Eergisteren is mij door een buitengewone wijkraadvergadering gevraagd hier vier 

zorgpunten te noemen, maar ook mogelijke oplossingen aan te dragen. 

De wethouder heeft tegen beter weten in de commissie voorgehouden dat er conform 

de CROW-normen 95 parkeerplaatsen op eigen terrein zouden komen. Dat worden er 

slechts 80. Buiten de hekken is geen ruimte. Je zit op een sportpark. 

Woningbouw op het sportpark werd door uw commissie alleen toegestaan omdat er in 

Haarlem behoefte was aan betaalbare middensectorhuurwoningen. Huren tussen de 710 

en 950 euro/maand. Namens AMVEST brengt MVGM ze op de markt voor prijzen tussen 



de 1300 en 1500 euro /maand. Daarbij moet je aantonen een inkomen te hebben van 

70.000 euro bruto/jaar. Dit duidt niet op middensectorhuur. 

De eerste honkbal is door een ruit in de woonkolos geslagen. Op de parkeerplaats zullen 

regelmatig honk- en softballen neerkomen die schade veroorzaken aan de auto’s van de 

huurders en hun gasten. Dit staat niet in de huurovereenkomst. 

Beschamend is het dat MVGM adverteert met gefotoshopte beelden van wat de 

wethouder op een maquette onthulde:  ‘Op het raakvlak van land en lucht bouwen we 

een huis voor dromen en herinneringen’. Niet bestaande bomen sieren de omgeving. 

Stuitender is dat de lichtmasten, die zoals u weet de landelijke lichtvervuilingsnorm met 

bijna 900% overschrijden, zijn weggelakt en in geen tekst worden genoemd.  

Graag denken we in oplossingen. De gemeente maakt afspraken met AMVEST over huur 

en verzekeringen. Buurtbelanghebbenden maken plannen voor de herontwikkeling van 

de Pim Mulierlaan en Orionbrugkruising als onderdeel van de Orionzoneontwikkelvisie. 

Dank voor uw aandacht. Ik sta open voor vragen. 

 

Hans Pos 

Voorzitter wijkraad de Krim 


